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При повному або частковому копіюванні чи цитуванні будь-якої інформації з порталу "Радник у сфері публічних закупівель" ви зобов’язані вказувати
джерело інформації (ст. 176 ККУ). Джерело:
https://radnuk.com.ua/uchast-u-zakupivliakh/tendery-na-rozdorizhzhi-efektyvnist-prozorist-ta-koruptsijni-ryzyky-po-novomu/
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Тендери на роздоріжжі: ефективність,
прозорість та корупційні ризики по-новому
Хоча новий закон про держзакупівлі став важливим кроком у сфері боротьби з корупцією,
та досягти його стовідсоткового виконання чиновниками всіх рівнів поки не вдається.

Частково це зумовлено самим законом, який писали та приймали в прискореному темпі,
щоб якомога швидше зменшити рівень корумпованості у сфері держзакупівель. Сьогодні
назріла необхідність удосконалення закону та реформування всіх суперечливих норм. Про
те, яким має бути ідеальний варіант закону про держзакупівлі, дискутували чиновники
Кабінету Міністрів України та громадські експерти під час засідання круглого столу
«Тендери на роздоріжжі: ефективність, прозорість та корупційні ризики по-новому», що
пройшов 11 вересня в приміщенні готелю «Київ».
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